
    

Zápis z jednání OV – Středočeská oblast 

č. 7/2021 

Datum konání:   7. 12. 2021    Kladno 

Přítomni:   

 Václav Drbal, předseda 

 Ing. Pavlína Bůžková, člen OV 

 Michael Moudrý, člen OV 

 Ing. Michael Veselý, člen OV 

 Jana Nosková, sekretář 

 Ing. Antonín Klauz, člen OV 
 

Program:  

1. Schváleno per rollam 

2. Vzdělávání v oblasti 

3. ZZVJ a systém vzdělávání 

4. Ekonomika oblasti 

5. SCM republikové 

6. SJL 

7. MČR 

8. OM 

9. Odpis majetku oblasti 

10.  Kalendář závodů 2022 

11.  Jmenování rozhodčích – zvýšení kvalifikace  

12.  Mimořádné odměny 

13.  Schválení výkonnostních odznaků  

14.  Inventarizace sportovního materiálu a dekorovacích předmětů 

15.  JIS 

16.  Galavečer oblasti 2022 

17.  Další jednání OV 

 

1. Od minulého jednání OV Středočeské oblasti bylo per rollam schváleno: 

o přihlášky do kurzů rozhodčích pro: Michal Maksa (všestrannost, spřežení Kolesa), Lucie 

Sluková (skoky Kolesa) 

2. OV projednal průběh závěrečných zkoušek stavitelů parkuru I., II. a III. třídy (kurz byl zahájen 

11. 1. 2020 v Benešově) v termínu 28. 11. 2021, tento termín byl zároveň vypsán jako 

zahajovací kurz pro nové stavitele parkuru III. třídy. Místo konání – areál JC Zduchovice. 

Zkušební komise – hl. komisař Ing. Eva Mentlíková, komisaři Ing. Jan Šíma, Václav Drbal. 

Program – neděle 28. 11. 2021 – vstupní seminář pro stavitele III. třídy (4 účastníci), 



závěrečné zkoušky stavitelů III. třídy (14 účastníků, za naši oblast I. Holíková, M. Hyka, M. 

Moudrá, P. Veselovský), postupové zkoušky stavitelů ze III. na II. třídu, z II. na první třídu (3 

účastníci).  

Náklady na kurzy – 1320,- Kč za občerstvení. 

Refreshingy v ostatních disciplínách a typech vzdělávání OV plánuje na jaře roku 2022, zcela 

určitě však po vydání nového dokumentu vzdělávání.   

OV dále jednal o možné podpoře vzdělávání stewardů, ev. nového kurzu v rámci oblasti. 

Byl konstatován nedostatek školitelů a jednáno o návrhu rozšířit jejich počty o další. 

Připomínky a náměty pro VV v oblasti vzdělávání v samostatném bodu na konci zápisu. 

Dále OV žádá o prověření, zda je dodržován postup, že vzdělávací akce ve vazbě na 

kvalifikace jsou hrazený z centrálního rozpočtu a organizovány oblastmi, u některých 

akcí v JISu se nastavení liší. 

3. ZZVJ: 

o OV s ohledem na aktuální nákazovou situaci přistoupil ke zrušení zkoušek, 

plánovaných na 2. 12. 2021 Heroutice. V souvislosti s tímto zrušením ZZVJ přišel 

předsedovi oblasti dotaz se žádostí o zdůvodnění tohoto kroku, odpoví sekretářka 

oblasti, že OV ke zrušení vedla aktuální nákazová situace a povinnost dostát nařízením 

Vlády ČR. 

o OV shrnul ZZVJ roku 2021 – oblast uspořádala 12x ZZVJ s celkovým počtem 224 

přihlášených účastníků. 

o OV jednal o poplatku za účast na ZZVJ a s dalším rozhodnutím vyčká na jednání Rady 

ČJF. 

o Termíny pořadatelů ZZVJ 2022: 

Mělník – 24. 3., 7. 4., 12. 5., 16. 6., 14. 7., 1. 9., 6. 10. 

Kolín – 19. 3. 

Královický dvůr – 3. 4. 

Ptýrov – polovina května, bude upřesněno dle kalendáře závodů 

Bylo diskutováno o možnostech zlepšení a úpravách ZZVJ, a návazně vzdělávací 

legislativy a pravidel. Členové OV se zavazují, že budou všichni pracovat na 

připomínkách ke stávajícímu a každý připraví návrh několika nových otázek do 

testů ZZVJ – bude zasíláno sekretářce. 

 

4. Ekonomika  

V systému Altus – Vario jsou aktuálně dostupné tyto informace: 

Provoz rozpočet 1.647.985,-, čerpáno 1.152.672,- 

Mládež rozpočet 277.000,-, čerpáno 220.700,-. Proběhly ještě dvě akce – Mělník 17.700,-, 

Jírovice 7.200,- OV na základě odsouhlasení administrátorkou schválil proplacení, současně 

je schválena úhrada fakturace za administrativní a organizační podporu v celé sezoně 2021. 

P. Bůžková připravila tabulku s přehledem dokladů k úhradě ke schválení při každém OV, 

tu sekretářka průběžně doplňuje, tím je možná další kontrola.  

S ohledem na mnoho rozpracovaných témat v oblasti ekonomiky, OV konstatuje, že 

schůzka odborných zástupců oblastí pro ekonomiku by mohla být přínosná pro přípravu 



rozpočtu a úpravu příslušné metodiky. OV proto žádá o její svolání, ideálně v návaznosti na 

jednání Rady ČJF. Připomínky a náměty pro VV v oblasti ekonomiky byly zpracovány 

v předchozím zápise. 

Bylo schválen nákup dekorovacích předmětů a cen pro vyhodnocení sezony 2021 – 

Sedlářství Libich a Sport Forte (100 + 100 tis.) 

 

5. OV schválil přihlášky do republikového SCM: 

o Ema Abíková – pony skoky 

o Tereza Abíková – skoky, všestrannost 

o Pavlína Svobodová – drezura 

o Natálie Kozlovská – skoky, drezura 

o Nikola Feherová – drezura 

o Eliška Ciarkowska – všestrannost 

o Anna Kostková – skoky 

o Rozálie Sovová - skoky 

 

6. SJL – uzavření sezony 2021 – za přítomnosti s administrátorkou J. Holíkovou: 

- Pro novou sezonu ve skocích byly konstatovány tyto poznatky – není přínosné 

při zkrácené sezoně dodržovat konání všech kol, s pořadateli je současně třeba 

komunikovat natolik dopředu, aby byl rozpis a sbor rozhodčích konzultován 

před schválením s koordinátorkou 

- Je třeba dořešit prezentaci firmy Kamír 

- J. Holíková v průběhu prosince vykomunikuje termíny a místa konání 

jednotlivých kol, prioritně bude brán ohled na pořadatele, kteří o ligu projevili 

zájem a dlouhodobě ligu pořádají bez problémů. S K. Vašákovou bude 

zkonzultováno, aby některá z kol byla současně kontrolní závod SCM 

- Finále Národního poháru ve skocích je plánováno do Litomyšle na první víkend 

v září, dle toho bude dořešen a naplánován závěr seriálu 

- Co se týká ostatních disciplín, po zkušenosti z letoška a porovnáním výsledků 

bylo schváleno, že v roce 2022 budou pro sestavení žebříčků využity žebříčkové 

údaje z JISu. Je třeba zkonzultovat možné úpravy výpočtu a minimální počet 

výsledků pro uvedení v žebříčku – komunikací je pověřena P. Bůžková společně 

s garanty jednotlivých disciplín 

 

7. MČR  

OV do příštího jednání připraví návrhy vedoucích ekip jednotlivých MČR. 

 

8. OM 2022 – OV jednal o termínech a místech pořádání OM v roce 2022: 

o skoky –  28. 6. – 3. 7. 2022 Zduchovice, pouze oblast Střední Čechy 

o drezura a paradrezura – Královice 27. 8. 2022 

o všestrannost – 3. – 5. 6. 2022 Přeštěnice  

o pony – původní návrh připojit pony k OM jednotlivých disciplín byl přehodnocen 

s vazbou na návrh Zduchovic. OM pony proběhne samostatně a po zvážení návrhu JK 

Heroutice a Zduchovic bylo rozhodnuto o jeho konání ve Zduchovicích – ve vazbě na 

termín OM skoky 



o spřežení – 5. – 7. 7. 2022 Semice 

Projednáním úprav termínů byl OV pověřen V. Drbal (Zduchovice), J. Nosková (Královice), 

Ing. A. Klauz (Přeštěnice), Ing. M. Veselý (Čakovičky nebo Záryby). Sekretářka oblasti 

pověřena kontrolou, zda jsou na webu oblasti umístěny všechny výsledky OM za sezonu 

2020 a 2021. 

STP pro OM bude připraveno na základě definitivního schválení STP pro MČR a nastavení 

dalších podmínek pro navazující aktivity. Dále bude dodržován minimálně základní počet 

rozhodčích naší oblasti pří OM. 

OV rozhodl, že podpoří závod Memoriál M. Perníčka, konkrétní forma bude upřesněna na 

příštím OV. 

 

9. OV schvaluje odpis nefunkčního majetku oblasti, a to: 

o stolek pod PC - rozbitý 

o kopírka Konica Minolta BizHub 165 – nefunkční 

o router wifi O2 – nefukční 

o notebook Dell vč. nabíječky, výrobní číslo 160335388 – nefunkční 

Všechen odepsaný elektro majetek bude odevzdán ve sběrném dvoře elektrozařízení. Stolek 

bude odevzdán ve sběrném dvoře. 

 

10.  Do 30. 11. 2021, který byl posledním dnem pro zadání závodů do kalendáře pořadateli, 

bylo v naší oblasti do JISu vloženo 154 závodů, z toho 89 oficiálních. Do konce roku lze 

případné požadavky pořadatelů zadat sekretářkou oblasti. Poté bude kalendář schválen. 

Bylo diskutováno téma tvorby termínového kalendáře, souběhu termínu a současné 

komunikace pořadatelů. Je velice zásadní, aby všichni pořadatelé se změnami dodrželi 

termín do konce roku, a současně je důležité o všech změnách informovat ostatní 

pořadatele, často se jinak tato informace nedostane všude včas. 

Pořadatelům bude odeslán sekretářkou oblasti informační e-mail (obsah připraví                     

P. Bůžková), zde budou informace ke změnám v kalendáři a upozornění na lhůtu 4 týdnů 

pro podání rozpisu závodů schvalovateli rozpisů v oblasti, panu Michaelu Moudrému! 

Bylo dohodnuto, že jménem naší oblasti bude osloven sekretář a OV Praha se žádostí, aby 

dodrželi totožné podmínky – tedy dodrželi termín pro změny do konce prosince a všechny 

informace o změnách zasílali naší oblastní sekretářce, a ta následně pořadatelům. 

 

11.  OV schvaluje žádosti o zvýšení kvalifikace rozhodčí, a to: 

o Ing. Pavlína Bůžková, č. lic. B0630 – rozhodčí specialista skoky 

o Ing. Veronika Prokešová, č. lic. B2288 – rozhodčí národní skoky 

Požadovaná praxe doložena. 

 

12.  OV schvaluje tyto mimořádné příspěvky (fakturačně nebo DPP):  Jana Holíková 11 000,- Kč 

za zpracování agendy SJL skoky a mládež OCM, Sandra Horáková Bejšáková 5 000,- Kč za 

zpracování agendy SJL skoky, Ing. Antonín Klauz 2 000,- Kč za zpracování agendy SJL 

všestrannost, Lucie Korejsová 4 000,- Kč za zpracování agendy SJL drezura. 

Zpracováním agendy je pověřena sekretářka oblasti. 

 



13.  OV schvaluje udělení výkonnostních odznaků – stříbrný skoky – pro Ivu Holíkovou, č. lic. 

B1557, bronzový skoky – pro Evu Adamovou č. lic. C1600. Podmínky udělení odznaků byly 

doloženy.  

 

14.  OV pověřuje sekretářku oblasti inventarizací předmětů pro účely různých vyhodnocení 

(trička, zástěry, floty, trofeje). Po zpracování přehledu bude tento zaslán předsedovi oblasti 

k dalšímu zpracování. 

 

15.  Do 10.12. je třeba zaslat návrhy na úpravu JISu – část námětů byla zpracována na minulém 

OV, kumulativně připraví P. Bůžková. Zásadním požadavkem OV je povinné vybírání 

zápisného a tvorba (alespoň částečná) rozpisů závodů přímo v JISu. 

 

16.  OV odsouhlasil termín Galavečera oblasti, a to v termínu 19. 2. 2022 v Kolíně. Jeho pořádání 

je ovšem závislé na aktuálním vývoji pandemické situace v ČR. OV vyčkává s rozhodnutím 

o pořádání Galavečera na pozdější dobu. 

 

 

17.  Další jednání OV se bude konat dne 18. 1. 2022 na Kladně. 

 

 

 

 

Zapsala: Jana Nosková 


